
 

Ηράκλειο, 6-2-2023 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς την κα. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

Θέμα: Ακαδημαϊκή αντιστοίχιση των Πτυχίων των αποφοίτων των πρώην Α.Ε.Ι. 

Τ.Τ. (Τ.Ε.Ι.) 

Η αναδιάρθρωση Ανώτατης Εκπαίδευσης που εισήγαγε η απερχόμενη Κυβέρνηση 

ΣΥ.ΡΙΖ.Α. μέσω των ν.4521/2018, ν.4559/2018, ν.4589/2019 και ν.4610/2019, 

οδήγησε στην απορρόφηση του μεγαλύτερου ποσοστού ιδρυμάτων του Τεχνολογικού 

Τομέα (δηλαδή όλων των Τ.Ε.Ι., πλην της ΑΣΠΑΙΤΕ), στον Πανεπιστημιακό Τομέα. 

Ένα από τα σημαντικότερα προβλήματα της εν λόγω αναδιάρθρωσης, αποτελεί η 

ακαδημαϊκή αντιστοίχιση 400.000 αποφοίτων Α.Ε.Ι. Τ.Τ. (Τ.Ε.Ι.), καθότι τα τμήματα 

από τα οποία αποφοίτησαν έχουν πλέον καταργηθεί. 

Με το πρόσφατο Νομοσχέδιο που εισήγαγε η κυβέρνηση Ν.Δ., με τίτλο «Νέοι 

Ορίζοντες στα Ανώτατα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα: Ενίσχυση της ποιότητας, της 

λειτουργικότητας και της σύνδεσης των Α.Ε.Ι. με την κοινωνία και λοιπές διατάξεις», 

που κατέθεσε στην Βουλή και κατέστη Νόμος (ν.4957/21-07-2022/ΦΕΚ Α 141), 

συνεχίζεται η πολιτική ενός ενιαίου Πανεπιστημιακού Τομέα Ανώτατης Εκπαίδευσης 

όπου μέσα σε αυτήν εντάσσεται και η ΑΣΠΑΙΤΕ (Άρθρο 3/Παρ.1). 

Για το εν λόγω ζήτημα, ο Υφυπουργός Παιδείας κ. Ευάγγελος (Άγγελος) Συρίγος, 

ανέφερε ότι «αποτελεί χρέος της παρούσας κυβέρνησης η επαναφορά του 

Τεχνολογικού Τομέα στην Ανώτατη Εκπαίδευση που θα είναι πανεπιστημιακού 

επιπέδου». Αυτή όμως η τοποθέτηση δεν συμβαδίζει με τον νέο ακαδημαϊκό χάρτη που 

ορίζει ο ν.4957/22, καθότι σε αυτόν, δεν ορίζεται πουθενά ούτε η ίδρυση νέων 

τμημάτων εφαρμοσμένων επιστημών ούτε διαχωριστικοί τομείς στην Ανώτατη 

Εκπαίδευση ανάμεσα σε Πανεπιστημιακό και Τεχνολογικό τομέα καθότι η ΑΣΠΑΙΤΕ 

εντάσσεται στον πρώτο τομέα αυτής.  Επιπλέον δε, η Υπουργός Παιδείας κα. Νίκη 

Κεραμέως έχει αναφέρει σε δηλώσεις τις δημοσίως ότι «το ζήτημα των αποφοίτων των 

πρώην Τ.Ε.Ι. έχει αρκετά νομικά κενά» ενώ σε άλλες πιο πρόσφατες δηλώσεις σε 

αντίστοιχη ερώτηση δημοσιογράφου απάντησε με την φράση «ότι δεν γνωρίζω σε ποιο 

ζήτημα αναφέρεστε». 
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Επειδή το ζήτημα όπως αναφέραμε αφορά 400.000 πολίτες, που αντιμετωπίζουν έναν 

συνεχή ιδιότυπο ακαδημαϊκό ρατσισμό που είναι ενάντια στα ανθρώπινα δικαιώματα 

και στο Ευρωπαϊκό Πλαίσιο Προσόντων (European Quality Framework - EQF) ο 

οποίος οδηγεί σε εργασιακή υποτίμηση ή σε πολλές περιπτώσεις και στη μη ρύθμιση 

των επαγγελματικών τους  δικαιωμάτων. 

Επειδή από τον Υφ.Παιδείας κ.Συρίγο είχαν δοθεί συγκεκριμένες δεσμεύσεις για την 

επίλυση του ζητήματος σε τηλεδιάσκεψη που είχε με τους εκπροσώπους των Συλλόγων 

Αποφοίτων Α.Ε.Ι. Τ.Τ. (Τ.Ε.Ι. Αθήνας, Πειραιά και Κρήτης) στις 09/06/2021 και οι 

οποίες δεν έχουν ακόμη διευθετηθεί. 

Ερωτάσθε κα Υπουργέ: 

- Σε τι ενέργειες σκοπεύετε να προβείτε για την επίλυση του συγκεκριμένου ζητήματος; 

- Σχετικά με τους φοιτητές προσωρινού κύκλου σπουδών Τ.Ε., που φοιτούν στις νέες 

ακαδημαϊκές δομές σε τμήματα που πλέον δεν υπάρχουν, προτίθεστε να εφαρμόσετε 

την αρχή της ίσης μεταχείρισης, χωρίς εμπόδια για αυτοδίκαιη ένταξή τους στα νέα 

τμήματα χωρίς προϋποθέσεις ν+2 και της ολοκλήρωσης του Προγράμματος Σπουδών 

Τ.Ε.; 

 

Ο ερωτών βουλευτής 

 

Γεώργιος Λογιάδης 

 




